
 

 

 

     

 

Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα:  Υποστελεχωμένο παραμένει το τμήμα Αξονικής και Μαγνητικής 

τομογραφίας του Γ.Ν Νίκαιας-Πειραιά 

 

Η ΟΕΝΓΕ με πρόσφατη καταγγελία της αναδεικνύει το ζήτημα της τραγικής 

υποστελέχωσης του τμήματος Αξονικής και Μαγνητικής τομογραφίας του ΓΝ 

Νίκαιας καθώς παρότι το 2021 συνταξιοδοτήθηκαν 3 γιατροί του τμήματος και 

το 2022 αναμένεται να συνταξιοδοτηθούν άλλοι 2 δεν έχει γίνει καμία 

προκήρυξη για την κάλυψη των θέσεων.  

 

Η επικρατούσα κατάσταση έχει ως συνέπεια την αναστολή των ραντεβού 

εξωτερικών ασθενών για αξονική τομογραφία, η εργασιακή εξουθένωση των 

εναπομείναντων γιατρών ενώ παράλληλα παραμένει επί 14 μήνες 

αναξιοποίητος ο νέος 2ος σύγχρονος αξονικός τομογράφος 128 τομών.   

 

Αξίζει να σημειωθεί πως εξίσου σοβαρά προβλήματα ιατρικής υποστελέχωσης 

αντιμετωπίζουν και τα άλλα δύο απεικονιστικά τμήματα (Υπερηχοτομογραφίας 

και κλασσικής Ακτινολογίας – Αγγειογραφίας).  

 

Παράλληλα, είναι δεδομένο πως η αναμενόμενη έναρξη λειτουργίας ψηφιακού 

Μαστογράφου καθώς και νέου Ορθοπαντογράφου θα αντιμετωπίσει 

προβλήματα εξαιτίας αυτής της υποστελέχωσης.  

 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της κατάστασης,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7204

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/9/2022



 

 

1. Είναι ενήμερος για την κατάσταση που επικρατεί στο ΓΝ Νίκαιας με την 

υποστελέχωση να είναι μόνο ένα από τα προβλήματα; 

2. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες αντιμετώπισης και επίλυσης του ζητήματος 

προτίθεται να λάβει;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 Φωτεινή Μπακαδήμα 

 




